## 公交车收费系统,公交ic卡收费系统,公交刷卡机

产品名称	公交车收费系统,公交ic卡收费系统,公交刷卡机
公司名称	深圳市合创首信科技有限公司
价格	8.00/套
规格参数	品牌:合创首信 型号:HC 产地:广东深圳
公司地址	深圳市龙岗区龙岗街道龙东社区爱南路78号利好 工业园G栋5楼506号
联系电话	0755-89900560 18926024806

## 产品详情

公交车收费系统,公交ic卡收费系统,公交刷卡机

Bus charging system, bus IC card charging system, bus card slot

## 功能简介:

按照ISO14443、ISO7816 标准,以灵活、方便、接口齐全,严格按卡片格式、交易流程、密钥 认证(DES), PSAM卡加密并留有完整的接口、二次驱动,底层函数、通信协议而制作的车载终端。

设备具备离线脱机工作的能力,满足交通整体设计要求。

设备满足公共交通(集团)有限公司实际生产运营的要求。

设备符合单一票制、多票价运营模式要求,不设司机键盘(预留2个按键)。

设备应满足存储大容量交易数据的要求,并且保障数据的安全性。

系统支持卡片采用实名制,一卡一密,用户卡采用电子钱包格式。系统加密过程采用PSAM卡,密钥处理采用DES加密算法,安全可靠。

显示清晰、明亮,信息简单、明了,对不同的状态不同卡类,不同地段能够显示不同的信息, 根据不同客户可选用数码管显示或LCD显示。

公交收费机有显著的声音提示,不同类型卡的声音提示不同。

对黑名单的管理和存储,至少有300000条黑名单数量。

可采用2.4GHz无线手持POS机和车载终端无线通讯作为采集方式或直接通过计算机RS232采集,也可选用GPRS方式远程采集。

2.4GHz无线通讯,单芯片无线收发通讯,完成采集器和车载机通讯及短距离和服务器PC通讯。收发载波频率:2.4GHz~2.5GHz,数据传输率可达1Mbp,低功耗。

公交收费机支持软件升级,若终端软件需要软件升级,用户可以通过生产商提供的程序文件将 终端进行在线升级。

## Function description:

According to the ISO14443, ISO7816 standards, in a flexible, convenient, interface is complete, in strict accordance with the card format, transaction process, key authentication (DES), PSAM card encryption and had the complete interface, secondary drive, the underlying function, communication protocol and making car terminal.

devices have the ability to work offline, satisfies the requirement of traffic overall design.

equipment to satisfy public transportation (group) co., LTD., the requirements of actual production operation.

equipment conform to the requirements of the fare a single vote, operation mode, do not set the driver keyboard (reserved two buttons).

equipment should meet the requirements of large capacity storage transaction data, and guarantee the data security.

adopt real-name system support card, a card, user card electronic wallet format. System encryption process using PSAM card, key processing using DES encryption algorithm, safe and reliable.

show the information clear, bright, simple, clear, with different state of different classes, different location to display different information, according to different customers can choose the digital tube display or LCD display.

Voice prompt bus charging machine, different type of card voice prompt.

to blacklist management and storage, there are at least 300000 list number.

can use 2.4 GHz wireless handheld POS machine and car terminal wireless communication as the sampling mode or directly through the computer RS232, also can choose GPRS remote acquisition.

2.4 GHz wireless communication, single chip wireless transceiver communication, complete collector and vehicle-mounted machine communication and short distance and the server PC communications. Sending and receiving carrier frequency: 2.4 GHz to 2.4 GHz, data transfer rate can reach 1 MBP, low power consumption.

bus charging machine supporting software upgrades, if the terminal software need software upgrade, the user can through the manufacturers provide program files to terminal online upgrade.